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Nr. 69 BRIEF VAN DE MINISTER VAN ECONOMISCHE ZAKEN 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 26 april 2017 

Recentelijk heb ik vier sets vragen ontvangen die ingaan op de mogelijke 
overnames van AkzoNobel en Unilever. Het gaat daarbij om de volgende 
vragen: 
– Op 27 maart jl. van de leden Hijink en Van Kent (beiden SP) over de 

dreigende overname van AkzoNobel door PPG Industries (Aanhangsel 
Handelingen II 2016/17, nr. 1729). 

– Op 7 april jl. van het lid Hijink (SP) over de verkoop van een bedrijfstak 
door Unilever (Aanhangsel Handelingen II 2016/17, nr. 1727). 

– Op 13 april jl. van de leden Paternotte (D66) en Bruins (ChristenUnie) 
over het bericht «Unilever is straks misschien niet meer Nederlands» 
(Aanhangsel Handelingen II 2016/17, nr. 1725). 

– Op 13 april jl. van de leden Hijink en Van Kent (beiden SP) over de 
dreigende overname van AkzoNobel door PPG Industries (Aanhangsel 
Handelingen II 2016/17, nr. 1728). 

Daarnaast heeft de vaste commissie voor Economische Zaken mij 
verzocht uw Kamer te informeren over de overnames van Unilever en 
AkzoNobel. 

Vanwege nog lopende interdepartementale afstemming kunnen boven-
staande vragen en het commissieverzoek niet binnen de gebruikelijke 
termijn van drie weken worden beantwoord. Ik streef ernaar de beant-
woording van de vragen en de reactie op het verzoek medio mei aan uw 
Kamer te versturen. 

De Minister van Economische Zaken,
H.G.J. Kamp
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